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Woclawek, 2017 -06-02

Pan Radny Rady Miasta Wloclawek

Stanislaw Krzemieniewski

Mieszkaricy ulicy Chelmickie.l

PROSBA O POMOC W ZAKRESIE ZLECENIAPRZEZ GMINIE MIASTO WLOCI,AWEK

DOKUMENTACJI PROJEKTOWEJ ORAZ UWZGLEDNIENIA WYKONANIA PRZEBUDOWY

ULICY CHELMICKIEJ W PLANIE ZADAN INWESTYCY]NYCH MIASTA WLOCI,AWEK

W zwi4zku ze zlym stanem technicznym nawierzchni lezdni oraz Scie2ki rowerowej przy

ulicy Chelmickiej zwracamy sig do Pana Radnego z prodbE o podjgcie dzia*ari maj4cych na celu

zlecenie przez Gming Miasto wtoclawek projektu technicznego przebudowy ulicy chetmickiej. o
zaistnialej sytuacj i szczeg6lowo informowalidmy Pana Prezydenta w pismach z dnia 2016-09-14

oraz 2017 -04-14 (pisma znajduj4 sig w zal4cznikach) oraz na spotkaniu Prezydenta z mieszkahcami

w dniu 2017-05-30. Zwracaliimy uwagg na fakt: ,,iZ zly stan nawierzchni powoduje nadmierne

zuLycie pojazd6w oraz utrudnia dojazd do naszych posesji. Stan nawierzchni ulega pogorszeniu z

kazdym rokiem i brak podjgcia szybkich dzialafi mole skutkowai konieczno3ci4 przebudowy calej

konstrukcji drogi.(...). Pragniemy zr.vr6ci6 r6wnie2 uwagg na fakt, i2w czasje opad6w nawierzchnia

w postaci Sliskich kamieni polnych oraz woda zbieraj4ca sig w lokalnych zaniZeniach utrudnia

hamowanie co w znaczny spos6b znrniejsza bezpieczeristwo ruchu drogowego. Zjawisko to jest

najniebezpieczniejsze w okresie zimowym, na kt6re dodatkowo naklada sig wyrlr,vanie

poszczeg6lnych kamieni przy odpluZaniu Sniegu zalegaj4cego na jezdni".

Dodatkowo podkreslamy, ii przez ulica chelmick4 biegnie wislana Trasa Rowerowa oraz

dojscie na punkt widokowy. Z chodnika i Sciezki korzystai wigc b9d4 nie tylko mieszkaricy ulicy

ale takZe wszyscy mieszka6cy Wloclawka i turydci odwiedzajqcy Nasze Miasto.

W odpowiedzi na drugie pismo Pan Prezydent potrvierdzil koniecznodi podjgcia dzialai

maiqcych na celu poprawg stanu ulicy. ograniczal sig ma ona jedynie do usunigcia ubytk6w

zagrazai4cych uzytkownikom ulicy. Brak jest informacji o podjgciu dzialai mai4cych na celu

likwidacig przyczyny powstawania ublk6w w jezdni tj. w pierwszej kolejnosci opracowania

dokumentacji proj ektowej. Projektant jako osoba posiadajqca wiedzg fachow4 okresli jaki zakes
rob6t jest niezbgdny do wykonania. Na tej podstawie oszacuje on r6wnie2 koszty wykonania

przebudowy. w6wczas Radni oraz Prezydent mai4c dwiadomo(i koszt6w b9d4 mogli podi4i



decyzjg odnodnie wykonania przebudowy. PodkeSlamy, iz przy wielu milionach zlotych

przeznaczotychw budZecie na inwestycje koszt opracowania dokumentacji projelxowej rzgdu kilku

tysigcyzlotychniejestwydatkiemplzeklaczaj4cymmo2liwo6cibudZetoweMiasta.

Poprawastarruulicosiedlowychpowinnaby6jednymzpriory.tet6wdlaRadyMiastai

Prezydenta. W ostatnich latach mamy do czynienia ze zmnteiszai1c4 sig iiczb4 mieszkaric6w

Naszego Miasta i ich odp\"wem do gmin s4siednich. Spowodowane jest to m. in. faktem' iz

in-frastruktura jak4 zapewniaj4 mieszkafcom o6cierure gminy w leps4m stanie technicznym'

Efektem tego jest fakt, i2 wielu bylych mieszkaric6w wloclawka placi swoje podatki gdzie indziej.

Prosimy Pana Radnego o dzialania maj4ce na celu zlecenie przez Gming Miasto woclawek

dokumentacji techniczrej przebudowy ulicy Chehnickiej'



Wloclawek. 201 6-09- I 4

Prezydent Miasta Wloclawek

Pan doktor NIarek Wojtkowski

Mieszkancy ulicy Chelmickiej

zgodnie z podpisami pod wnioskiern

Dot. Stanu nawierzchni ulicy Chelmickiej

i

My nizej podpisani mieszkancy ulicy Chelmickiej zwracamy sig z proibq o wykonanle

nawierzchni asfaltowej na naszej ulicy. obecnie posiada ona nawierzchnig z kamienia polnego z

licznymi zanizeniami oraz ubytkami. Zly stan nawierzchni powoduje nadmieme zuzycie pojazd6w

oraz utrudnia dojazd do naszych posesji. Stan nawiezchni ulega pogorszeniu z kaidym rokiem i

brak podjgcia szybkich dziaiari nro2e skutkowai kon.iecznoSci4 przebudorvy calej konstrukcji drogi.

Ze wzglgdu na pochylenie brak jest koniecznodci budowy kanalizacji deszczowej co w znacz?cy

spos6b obnizy koszty realizacji inwestycji. Pragniemy zrvrdcid rdwnie2 uwagF na l'akr. iz w czasle

opad6w nawierzchnia w postaci sliskich kamieni polnych oraz rvoda zbieraiqca sig w lokalnych

zan.izeniach utrudnia hamowanie co w znaczny sposob zmniejsza bezpieczeristwo ruchu
drogowego. Zjawisko to jest najniebezpieczniejsze w okresie zimowym, na kt6re dodatkowo

naklada sig wyrywanie poszczeg6lnych kamieni przy odplu2aniu (niegu zalegajqcego na jezdni.

Pragniemy podkre6lii, iz wykonanie narvierzchni asfarrouej na ulicy chelmickiej bgdzie
kontynuacjq rob6t wykonanych rv poprzednich latach na ulicy Witlok i Spacerowej, gdyZ

mieszkancy tych ulic r6wnie2 korzyslai4 z ulicy chelnrickiej jako uricy dojazdorvej d.o mosru na
Widle. Rozwiqzanie problernu opisa-ncgo w pi3mie popra*,i bczpreczcristwo ruchu wigc nie tytko
mieszkaric6w ulicy Chelmickiej ale tak:ie innych ulic.

W zwiqzku z powyzszym avracamy sig z prodb4 o uwzglgdnienie wykonania nawierzchni
na ulicy chelmickiej w bud2ecie miasra na rok 2017. Inwestycja ta wpisywai sig bgdzie w
realizowane przez Miasto programy inwestycyjne tj przebudowg dr6g gminnych.
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Prez]-dL-nt iv{iasta Wloclau ek

Pan doktol Marek Wojtkolski

Dot. Stanu nawierzchni ulicy Chelmickiej

W imieniu mieszkaic6rv ulicy Chelmickiej oraz rv rmrviqzaniu do pisma dnia 2016-09-14

zwracam sig z pro6bq o informacjg jakie dzialania majqce na celu poprawg stanu naivierzchni

zostaly poczynione w okesie 7 miesigcy od naszego poprzedniego pisma.

Zwracarny ulvagq na fakt. i2 stale pogarszajqcy sig stan jezdni z kamienia brukouego nuaza

na niebezpieczeist\ro u4tko$'nik6w ruchu. Nagminnie mamy do czynienia z kamieniatni

ulpadaj4cymi z narvierzchni co stwarza niebezpieczefrstryo uszkodzenia pojazd6r. ale r6wnie2

z graLa zdtovtitt pieszych i rowerzl'st6w poruszajqcych sig rvzdhrZ ulicy. W ef'ekcie sporvoduje to

powstanie roszczei wobec Gminy, kt6ra odpowiada za stan navvierzchni ulic.

Zdajemy sobie sprawg, i2 jest wiele ulic rv zt1'm stanie tecluricznl'rn ale oczekujeml

podjgcia konkretnych dzialarl jak chocby opracorvania projektu rernontu ulicy. kt6ry bylby

pierwszym krokiem w poprarvieniu rvarunkow przemieszczania sig na tej ulicy.

Brak podjgcia dzialan polegaj4cych na opracorvaniu technologii remontu oraz zlecenra

projektu odbierzerny jako lekcervazenie mieszkanc6w. gdyz jego kosztS, 516116*iU prornil wartosci

budzetu miasta a pokazl'watyby chg6 rvsp6lpracy rv rozwiqzylvaniu problem6rv micszkaic6rv.

Jednocze6nie w].razamy gotowo6d odbycia wizji lokalnej u terenie w celu porwierdzenia

zasadno$ci naszych oczekiwan.

Z powaianiem,

Zal4czniki:

I ) Pismo z dnia 2016-09-14


